

Skånes Orienteringsförbund

Styrelsemöte 10/2025 - Protokoll



Tid och plats:	2025-12-03 kl. 18:30 Digitalt via Teams
Närvarande:	Sven-Inge Svensson, Cecilia Widén, Mats Orrhede, Håkan Axelsson, Peter Hedberg, Robert Lood och Joel Börjesson Eriksson (protokollförare)
Frånvarande	Sandra Sörensen och Roger Klotz

§ 126 Mötets öppnande

Sven-Inge öppnade mötet välkomnade samtliga.

§ 127 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 128 Val av protokolljusterare

Cecilia utsågs att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§ 129 Föregående styrelsemöte 9/2025

Gick igenom och godkänner protokollet efter ändring av summa för gåvan från Curth Svensson på 43 000 kr.

§ 130 Ekonomisk ställning

Joel presenterade ekonomiläget. Just nu ligger vi på minus för året men vi har saker kvar att fakturera innan årsskiftet samt OF bidraget som kommer i januari berör 2025. Enligt prognosen som togs fram till Höstträffen ser det ut som att vi kommer landa på ett plusresultat med ca 50-70 tusen kr.

Vi har fått röstlängd från SOFT på antal aktiva medlemmar i klubbarna så att vi kan göra ny uträkning på medlemsavgift för 2026. Höstträffen kommer gå över budget lite, det kom in mindre deltagaravgifter än vad vi hade i utgifter. RF-Sisu kommer troligtvis även ta lokalkostnader så det ser bättre ut.

§ 131 Höstträffen 21-22/11

Höstträffen blev mycket uppskattad av vad vi hört från deltagarna. Många lyfter att föreläsaren som pratade om bordtennis var intressant. I många sporter är föräldrar ett problem, många i orienteringen upplever det inte så. Kan det vara ett bekymmer även om vi inte tänker på det, varför slutar ungdomar?

På banläggarkonferensen reagerade några deltagare över att man tog upp dåliga exempel på banor i Skåne under året som uppfattades som hård kritik och banläggare själva var på plats och kände att de behövde stå till svars för sina banor. Sven-Inge ska prata med tävlingskommittén om att vi inte bör ta upp dåliga exempel utan istället framhäva goda exempel eller använda oss av generella exempel i framtiden.

§ 132 Inkomna skrivelser

OK Kompassen har missgynnats flera gånger av att inte blivit tilldelade ungdomsserie på deras tävling och undrar hur fördelningen av ungdomsserien går till. Ungdomskommittén kommer skicka ut ett svar med stöd från styrelsen.

Lunds OK har nominerat kandidat för årets ledare.

Helsingborgs SOK har nominerat kandidat till stipendium.

Styrelsen ska utse pristagare på nästa styrelsemöte i januari.

§ 133 Verksamhetsberättelse för 2025

Robert har skapat online dokument så vi kan börja fylla i.

§ 134 Verksamhetsplan för 2026

Robert skapar ett online dokument för verksamhetsplan. Varje kommitté har gjort sin plan för 2026 och skriver in den i dokumentet.

§ 135 Övriga frågor

Vi har ännu inte fått något besked från Postkodlotteriets stiftelse om vår ansökan för projektet flera och mera.

§ 136 Rapporter, ordförande, kommittéer och kansli

- **Ordf:** Sven-Inge var på OF-Ordförandekonferens i Stockholm och deltog på SOFTs tävlingskonferens.

- **Ungdom:** Hade kommittémöte igår, pratade om material/utrustning de behöver köpa in till nästa år, bland annat tält, ledarvästar och jackor. De har tagit fram ett förslag till förändring på ungdomsstafetten på Älgots hälg. Istället för 4-manna och 7-mannastafett är förslaget istället att endast ha en 5-mannastafett.

3-mannastafetten för de yngre ungdomarna blir kvar. Aktivitetsbladet är klart och är uppladdat på hemsidan. Kommittén ska utse årets ungdomsledare och räkna ut årets ungdomsklubb.

- **Junior/utveckling:** Preliminär aktivitetsplan är klar och uppladdad på hemsidan. Nästa aktivitet är vinterlägret där Yannick Michiels, lanslagslöpare från Belgien kommer vara lägercoach. Vi diskuterade om vi ska låta ungdomar följa med på nästa års utlandsläger, eftersom Baltic går i Sverige kan man göra 2 separata resor av det. Beslutades att det blir orättvist att låta ungdomar följa med vissa år och inte andra år, så de får följa med. Kommittén bestämmer om budget ska användas för att subventionera resan för ungdomar.

- **Tävling:** inga förändringar i tävlingsprogrammet. Kommittén ska utse årets arrangörsklubb.

- **MTBO:** Inget nytt att rapportera.

- **PreO:** Det var PreO DM i fint väder i Furuboda, trevligt arrangemang med ca 100 deltagare. SM tävlingarna nästa år fortsätter planeras.

- **Kart/Mark:** Ett nytt reservat har bildats norr om Hallandsåsen som berör Hjärnarps OL, kommittén bevakar ärendet.

- **Hittaut, Hittahem och Ungotek:** SOFT har gjort om Hittahemkonceptet till nästa år. Klubbar kan ansöka om att få projektet tilldelat och genomföras som i Kistamodellen. Orienteringsklubbar och flersektionsföreningar kommer ingå i projektet. Robert har träffat representanter från den nya föreningen HSIF Lorensborg, de kan vara aktuella för att få projektmedel för Hittahem i Malmö. Malmö OK är intresserade av att fortsätta med Hittahem och har också sökt. Sven-Inge ska prata med någon på SOFT om Hittahem projektet. Vi är oroliga att HSIF Lorensborg inte kommer vara seriösa i projektet och ställer oss frågande till

varför man vill ge projektmedel till en ny förening med 1 medlem när det finns en orienteringsklubb på orten som är intresserade av att fortsätta med projektet som de drivit under 2025. Ungoteket är avslutat, det blir en utvärderingsträff med rolig aktivitet och middag den 5 december i Malmö. Anmälan för Ungoteket 2026 har öppnat. Det blir ett nytt Hittaut projekt 2026 som OK Silva och Rävetofta OK ska arrangera. Robert har hjälpt 4 klubbar med ansökan till länsstyrelsen för att ha kontroller i naturreservat nästa år.

- **Kansli:** Höstträffen är genomförd, nu ska allt sammanställas. Skönt att ha ordning på ekonomin såhär nära inpå bokslutet. Vi beslutar att godkänna Roberts offert i hans frånvaro för kartritningen i Sösdala via den beviljade ansökan från Sparbanksstiftelsen 1826. Robert och Joel ska börja jobba med statistik till årsmötesdokumenten. Beslutar att årsmötet blir i Lunds OKs klubbstuga 7 februari och Joel skickar ut kallelse senast 5 december. Både motioner till SOFT och Fyrklubbs ska diskuteras så mötet kan dra ut på tiden. Mötet börjar på förmiddagen kl. 09:00 för gå igenom motioner till SOFT förbunds möte. Årsmöteshandlingarna börjar kl. 11:00.

§ 137 Nästa styrelsemöte

Onsdagen 14:e januari, digitalt via teams kl.18:30

§ 138 Avslutning

Ordförande tackade för mötet.

Justeras

Sven-Inge Svensson

Sven-Inge Svensson

Justeras

Cecilia Widén

Cecilia Widén

Vid protokollet

Joel B-E

Joel Börjesson Eriksson